
Geachte gemeenteraadsleden, geacht college van B&W, geachte aanwezigen. 

Ik woon aan de Tienrayseweg. Mijn achtertuin is de Moelbaerenbos. De Kasteelse Bossen. Bij 
ons thuis zijn we dan ook sterk betrokken bij wat er met de Kasteelse Bossen gaat gebeuren. En 
zeker ook wat dat betekent voor het verkeer op de Tienrayseweg. Nu al is het vaak heel druk op 
die weg. Het is een gevaarlijke weg, waar veel ongelukken gebeuren. 

Al jaren – en ik bedoel ook écht al jaaaaren – hoor ik dat het gemeentebestuur iets wil doen aan 
die drukte en het gevaar dat dat met zich meebrengt. En zo af en toe hoor je ook dat er plannen 
van het gemeentebestuur zijn, die de problemen oplossen. Maar tot nu toe is er nauwelijks iets 
gedaan. En blijft de situatie gevaarlijk. 

Eigenlijk zien we het tegenovergestelde gebeuren. Het bestemmingsplan voor Aardbeienland is 
aangepast, zodat Berry Briljant verder uit kan breiden en daarmee nog meer toeristen en andere 
volk kan trekken. En aan de andere kant van de weg zien we dat Mind Mystery plannen heeft om 
uit te breiden. Met een grote blokkendoos, van wel 14 meter hoog heb ik begrepen. Sowieso een 
plan dat absoluut niet past in de Kasteelse Bossen. Maar dat terzijde. Ook dat zal meer toeristen 
gaan trekken. En meer toeristen bij Berry Briljant en Mind Mystery betekent: meer verkeer op de 
Tienrayseweg. En dát op z’n beurt betekent nog meer gevaar! U kunt zich voorstellen dat we ons 
bij ons thuis erge zorgen maken! 

De plannen van de gemeente met de Kasteelse Bossen worden in de raadsvergadering van 11 
maart door jullie besproken. Wat me opvalt bij die plannen – voor zover ik er van gehoord heb – is 
dat er geen concrete maatregelen in staan die de verkeersveiligheid voor ons verbeteren. 
Eigenlijk wordt het er alleen maar slechter op, als jullie de plannen van Berry Briljant en Mind 
Mystery door laten gaan. 

Beste raadsleden, laat dat alstublieft niet gebeuren. Niet alleen voor mijn veiligheid, maar voor 
de veiligheid van alle mensen die gebruik maken van de Tienrayseweg. Zorg er voor dat B&W snel 
met concrete plannen komen om onze weg veiliger te maken. 

En wat de Kasteelse Bossen betreft: ik sluit me volledig aan bij de Werkgroep Moelbaerenbos: 
geen meer commercie en behoud de natuur en de rust, zodat de Horstenaren er rustig kunnen 
wandelen en de dieren van groot tot klein de biodiversiteit in stand houden. 

Ik dank u.  


